

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH ( RM )
	<p><b>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara ( Provisional Quantity ), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</b></p> <p><b>Kerja-kerja Pra - Turapan Jalan</b></p>				
A	Menggali, mengorek dan membuang tanah, tunggul kayu dan akar pokok sediaada termasuk membawa keluar dan melupus sisa ke tapak pelupusan yang dibenarkan serta merapi permukaan turapan lama hingga ke paras dengan menggunakan jentera	M2	1,000		
B	Menghampar, meratakan dan memadatkan 150mm tebal batu baur hancur atau bahan dasar jalan ( <i>road base</i> ) lain yang setara dan diluluskan	M2	500		
C	Membersihkan tapak / laluan / kawasan kerja turapan menggunakan jentera dan buruh serta semua kerja yang berkaitan. (Sila rujuk <i>Preambles</i> - Bil 4 (A, B, C, D), Bil 5 (A, B)	M2	7,100		
D	Menyembur satu lapisan ' <b>bituminous tack coat</b> ' jenis <b>Rapid Setting (RS-1K)</b> seperti arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa dan lain-lain kerja yang berkaitan. (Sila rujuk <i>Preambles</i> - Bil 4 (A, B, C, D), Bil 5 (C, D, E, F)	M2	7,100		
	<p><b>Kerja-kerja Turapan Jalan</b></p>				
E	Menghampar, meratakan serta memadatkan <b>TURAPAN AC14 tebal minima 40mm selepas dipadatkan</b> dan lain-lain kerja berkaitan. (Sila rujuk <i>Preambles</i> - Bil 3 (A), Bil 4 (A, B, C, D), Bil 5 (A, B, C, D, E, H, J, K, L, M, N, P, Q, R)	M2	7,100		
<b>JUMLAH DIBAWA KE HADAPAN (RM) :</b>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><b>JUMLAH DIBAWA DARI BELAKANG (RM) :</b></p> <p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara ( Provisional Quantity ), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>Kerja-kerja Mengecat Jalan</b></p>				
A	<p>Mengecat garisan sementara (garisan tengah), menanda lurang utiliti (<i>utility manhole</i>) serta lain-lain kerja yang berkaitan. (Sila rujuk <i>Preambles</i> - Bil 5 (Q))</p> <p>Membekal dan mengecat garisan jalan jenis <b>REFLECTORISED WHITE HOT APPLIED THERMOPLASTIC ROAD MARKING PAINT</b> (RUMUSAN AC14) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa dan lain-lain kerja yang berkaitan. (Sila rujuk <i>Preambles</i> - Bil 7 (A, B, C))</p>	BORONG	-	-	
B	<i>Single arrow marking (straight arrow)</i>	NOS	7		
C	<i>Double arrow marking (straight &amp; turning arrow)</i>	NOS	3		
D	<i>Triple arrow marking (dual turning arrow)</i>	NOS	7		
	<b>Garisan BERHENTI</b>				
E	<p>400mm lebar (<i>continuos solid line</i>)</p> <p>Membekal dan mengecat garisan jalan jenis <b>REFLECTORISED YELLOW HOT APPLIED THERMOPLASTIC ROAD MARKING PAINT</b> (RUMUSAN AC14) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa dan lain-lain kerja yang berkaitan. (Sila rujuk <i>Preambles</i> - Bil 7 (A, B, C))</p> <p><b>Petak Parkir Kereta</b></p>	M2	50		
F	<p>Rekabentuk (90 - 02) - garisan kuning Rekabentuk (P-01) - garisan kuning Parkir bas</p>	M	2,300		
<b>JUMLAH DIBAWA KE HADAPAN (RM) :</b>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<b>JUMLAH DIBAWA DARI BELAKANG (RM) :</b>				
	<b>Kerja-kerja Perabot Jalan</b>				
A	Mengorek dan membuang <i>kerb</i> yang rosak dan menggantikan <i>kerb</i> yang baru dan lain-lain kerja yang berkaitan	M	50		
B	Mengecat <i>kerb</i> dengan warna hitam dan putih serta kerja yang berkaitan. (Sila rujuk <i>Preambles</i> - Bil 6 (A, B)	M2	300		
	Membekal dan memasang papantanda jalanraya mengikut spesifikasi dan piawaian JKR serta MBSJ dan lain-lain kerja yang berkaitan. (Sila rujuk <i>Preambles</i> - Bil 6 (A, B)				
C	Papantanda <b>BERHENTI</b>	NOS	1		
	<b>Kerja-kerja Akhir dan Kemas</b>				
D	Kerja kemas akhir dan pembersihan di tapak mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa dan lain-lain kerja yang berkaitan.	BORONG	-	-	
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :</b>					